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Referat af skolebestyrelsesmøde den 27. oktober 2021 kl. 17-18:45 i medarbejderrummet 
 

Deltagere: Ane Palsberg Wæhrens, Christoffer Korsbakke Mortensen, Anders 
Folmer Buhelt, Sidsel Raben, Nadja Tandrup, Louise Nørholm, Sidsel Buhl, 
Mette Stæhr Niedersøe, Rikke Michan, Sofie 7.x, Zoe 9.x 
 
Gæster:  
 
  

Afbud: Anders Scheel Frederiksen, Sara 
Vinding 

Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Godkendelse af referat  
(2 min) 

17:00-
17:02 

Godkendelse af referat 
 

 

Orientering om økonomi  17:02-
17:10 

 Status på økonomi: 
Vi forsøger at skubbe noget genbevilling foran os, 
da vi vil spare op til et naturteknologilokale og nyt 
kontor. Vi har derfor ikke brugt af vores 
genbevillinger fra 2020.  
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Meddelelser (Orientering) 
 
 

17:10-
17:40 

Formanden 
Skoleledelsen 
Medarbejderne 
Elevrådet 
 

Formanden:  
Ane har været til møde i netværkshuset og har 
bl.a. svaret på, hvorfor der ikke er 
sprogundervisning på alle skoler.  
Skoleledelsen: 
Vi har skiftet rengøringsselskab fra i mandags d. 
25/10 (midlertidig mens der udbydes og 
forhandles ny aftale – vi forventer ny aftale er i 
hus til sommer). 
Vi har ansat ny afdelingsleder med fokus på 
udskolingen: Jesper Hirtshals Walbum 
Medarbejderne:   
Generelt god stemning, men børnegrupper der er 
tilbage igen og skal finde ud af de sociale 
spilleregler, der skal på plads igen.  
Der er mange projekter, der har ligget stille, som 
er i gang nu – så der er meget at se til.  
Elevråd: 
7. årgang: Udgangstilladelse: 7. klasses eleverne 
ønsker udgangstilladelse, så de kan gå ud at købe 
mad.  
8. årgang: Madordning: Der tales om en lille 
kantine (elevdrevet af 8. klasserne) for at tjene 
penge til skolerejsen. Der kunne også laves noget, 
der kunne sælges op til jul.  
9. årgang: Gallafest- vil gerne have en 
afskedsgallafest – det arbejdes der på. 8. 
klassernes kunne inddrages som hjælpere, sælge 
f.eks. mad mv. for at tjene penge til deres 
skolerejse. Kunne lægges efter sommerfesten – 
efter skriftlige prøver og før mundtlige prøver – 
eleverne er bevidste om, at det er dem, der skal 
arrangere festen. 
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Opfølgning på 
kontaktforældremødet 
(Sara og Sidsel) 

17:40- 
18:10 

 Kontaktforældrefolder:  
Drøfte indholdet:  
Forslag til at folderne deles ud til alle forældre. 
F.eks. til 0. klasses forældrene inden skolestart– 
hvor der er stort fokus på at få læst information, 
der sendes ud af skolen – på den måde ved 
forældrene også, hvad de bliver bedt om at melde 
sig til på første forældremøde. 
 
Kontaktforældrene efterspurgte mere viden og 
mindre trivsel. Det diskuteres, hvorvidt det så er 
skolebestyrelsesarbejde eller kontakt 
forældrearbejde de er interesseret i. 
 
Lærerne skal klædes bedre på og vide mere om, 
hvad rollen indebære (kende til folderens 
indhold).  
Man kunne differentiere kontaktforældreopgaven 
i forhold til afdeling, så det bliver mere 
vedkommende i forhold til deres egne børn. 
 
Arbejde med at fordele opgaverne i klasserne 
blandt klassens forældre – det behøver ikke at 
være kontaktforældre.  
 
Opgaven omkring klassens trivsel ændrer sig ikke i 
løbet af skoleforløbet – der er altid behov for 
fokus på børnenes trivsel.  
 
Der skal arbejdes målrettet om 
kontaktforældrerollen i 0. 4. og på 7. årgang.  
 
Skabelon for forældremøder evt. med forslag til 
faste aftaler og arrangementer på de enkelte 
årgange.  
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

 
Det skal være en balancegang i forhold til 
arrangementer i respekt for, at folk har nok at se 
til.  
 
Personalegruppen tager punktet om beskrivelsen 
af rollen op før der nedsættes en arbejdsgruppe 
som skal udarbejdet en overordnet beskrivelse af 
rollen.   

Årshjul og traditioner på 
skolen (Rikke og Mette) 

18:10- 
18:25 

 
 

Rikke og Mette har udarbejdet et ”århjul” over 
traditioner på skolen.  

Indput til det lange møde i 
november: 

- Teknologiforståelse 
- CO-teaching 
- Timefordelingsplan 
- Feriekalender 

18:25-
18:35 

 Vi skal være i Byens Hus. 
Her vil vi få en rundvisning og høre lidt om 
teknologiforståelse.  
 
Skolens formål, værdier, ordensregler 
 
Kom gerne flere forslag – alternativt korter vi 
mødet af.  

Evt. 18:35- 
18:45 

  

    

Kommende punkter / 
opfølgning  

  Bestyrelsen vil gerne høre mere om ViTo 
på et kommende møde.  
 
Princip for forventninger til skole/hjem-
samarbejdet. 

 


